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Vårdplatsbristen 
 

En femtedel av vårdplatserna på svenska sjukhus har försvunnit under de senaste 14 

åren. Detta gäller även i Region Västerbotten. Den stora neddragningen av vårdplatser 

i regionen började 2011 med ”Projekt Balans” då 100 vårdplatser försvann.  

 

Västerbottens Folkblad skrev 2017 om att vårdplatserna i länet hade minskat med 200 

platser eller 20 % de senaste 6 åren. Då fanns det totalt 811 vårdplatser i regionen, 

sjukstugorna inräknat. Fördelningen 2017 var NUS 533 vårdplatser, Skellefteå lasarett 

175 vårdplatser, Lycksele lasarett 65 vårdplatser och 38 vårdplatser på sjukstugorna. 

Totalt 811 vårdplatser.  

 

Efter en del efterforskningar ser fördelningen av vårdplatser 2021 ut enligt följande: 

NUS 355 vårdplatser, Skellefteå lasarett 200 vårdplatser, Lycksele lasarett 68 

vårdplatser, och 30 vårdplatser på sjukstugorna. Totalt 653 vårdplatser.  

 

Det argument som man ofta får höra kring varför det har blivit en vårdplatsminskning 

är att det hänt så mycket inom det medicinska området som tex alltmer dagkirurgi, 

något som är positivt. En annan förklaring är bristen på personal.  

 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

 

 

- Känner du en oro för denna utveckling vad beträffar antalet vårdplatser 

i regionen? 

- Tycker du att det är rimligt att ett Universitetssjukhus ska hålla denna 

låga nivå på vårdplatser? 

- Hur många vårdplatser i regionen är idag stängda på grund av 

bemanningsbrist? 

- Hur fördelas dessa stänga vårdplatser på våra tre sjukhus? 

- Inom vilka kliniker i regionen har man de största överbeläggningarna? 

- Hur ser fördelningen ut mellan kliniker och sjukhus vad gäller dessa 

överbeläggningar? 
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